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Jānis – Vai ir kāds iemesls, kāpēc Upe

Vai ir kāds iemesls, kāpēc Upes ielā, Zvejniekciemā ielas apgaismojums ir ieslēgts pa
dienu, bet liela daļa izslēgts naktī?


